
M926-B（Glas G2）Laser Document

J Factory code 工厂代码 J=JWEI

B Product Name 产品代码 B=Battery

YY Production Year 生产年份 20-2020年

DDD Date of year 生产日期序号 234-第234天

A Production Line number 拉线代号 A~Z拉

E Battery supplier code 电芯供应商代号 E=EVE

B Second Generation Battery 第二代电池 B=M926-B

电池批次号 JB20234AEB:
表示电池由 JWEI，在 2020年第 234 天 A 拉生产，使用电芯为 EVE,第二代电池M926-B；
Battery batch number JB19234AE: 
indicates that the battery is produced by JWEI, which is produced on the 234th 
day of 2019, using the battery core as EVE,Second Generation BatteryM926-B;

 烟弹镭射简码编码规则为A01JB，
The bullet code of the cartridge is limited to A01JB,

“A”不具备实际含义，只要完整码除员工代码之外的编码有变动，镭射简码将
相应变化，推移规则为A~Z，用完1位字母的序列后，将增加一位字码“AA、AB、
AC~ZZ”，依此类推。
“A”does not have the actual meaning.As long as the code of the complete code except the 
employee code changes,the laser short code will change accordingly.The change rule is AA,
AB,AC~ZZ,and so on.
“01”代表包棉员工编号，推移规则为01~∞，2位数字用完，可以使用3位数字，
依此类推。
“01”stands for employee number,the transition rule is 01~∞,Run ont of 2 digits,3digits can be 
used,and so on.
“J”字母代表深圳聚维工厂。
“J”represents shenzhen JWEI Factory.
“B”  字母代表第二代烟弹M926-B。
“B”represents shenzhen Second-generation smoke grenade M926-B.
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